



Protokoll från avdelningsstyrelsemöte

Datum: 2023-04-26—2023-04-27

Plats: Norrköping

Deltagare:

Sanna Norblad, ordförande

Fredrik Bergman, ordinarie

Catharina Backelund, ordinarie

Christer Blom, ordinarie

Mikael Vester, ersättare

Alena Barzngi, vice ordförande

Magnus Blomqvist, ordinarie

Anna Ahnlund, ordinarie

Jessica Saverstam, ordinarie

Natalie Schröder, centralt HSO, (§ 5) dag 2

Förhinder:

Linda Ivung, ordinarie

§ 1 Mötets öppnande

Sanna hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

§ 2 Fastställande av dagordning och utse granskare

Dagordningen fastställs med följande tillägg under

- § 8 ST solidaritetsfond avtackning GD
- § 4 Media (Sanna)
- § 4 Förbundsstämman
- § 4 Blankett AO-val
- § 10 Tider inför augustimötet

Jessica utses till granskare av protokollet.

§ 3 Föregående mötesprotokoll, 2023-03

Läggs till handlingarna.

§ 4 Interna arbetet

Styrelsen diskuterar inkomna motioner från sektion Nord. Magnus påbörjar ett svar. Kartläggga behovet av dagtraktamente bör göras.

Avdelningsråd den 16 november via Skype. Magnus har gjort klart verksamhetsberättelsen och skickar ut till alla för påsyn. Faställs på tisdag. Övriga handlingar är förberedda och ligger i projektkatalogen.

Vår nominering till FS inför stämman skickades tyvärr in en dag försent. Så den kommer inte att tas med av valberedningen.



Styrelsen utvärderar sektiondagarna och de synpunkter som inkommit tas med inför planeringen av höstens sektiondagar. Planerat till den 9-10 oktober lunch till lunch i Norrköping. Magnus kollar med Arbetets museum och begär offert. Sanna har kontaktat fotografen Björn som kan ta nya porträttfoton på oss, eventuellt på Maj mötet.

Magnus och Christer skriver nyhetsbrev 5 med innehåll om Heroma, sektiondagarna och medlemsaktiviteter, skickas ut inom kort.

Sanna informerar att Publikt har kontaktat henne och Alena har blivit kontaktad av DN gällande JO anmälan på förvaret. Styrelsen för diskussion kring vad vi kan ställa upp i för reportage samt vilka uttalanden vi ska göra.

Sanna påminner om att vi som ska delta som ombud på Förbundsstämman i Maj bör hitta en tid för genomgång av handlingarna. Om någon annan har något kring dessa så återkoppla.

Magnus kommer se över blanketten för AO val. Styrelsen beslutar att blanketterna mailas in, underskrivna och inskannade till sektionernas GB lådor, originaldokumentet behålls av enheten. Magnus skickar ut en uppdaterad version och lägger ut den på hemsidan.

§ 5 RALS

Magnus redogör från partsrådets webinarium lönebildning. Det har under mötet inkommit flertalet frågor och vissa frågor besvarades inte.

Kort redogörelse från partsgemensamma lönebildningsgruppens möte mellan HR och ATO. ATO har gjort en gemensam skrivelse som har skickats in till Verks-AMK.

Möte gällande lönekartläggning och jämställdhetsanalys den 3 maj, Magnus och Christer deltar.

Sanna påminner att vi bevakar om vi får in löneinformation i 2023 års löneläge, eftersom det är något som vi inte kommit överens om med AG.

§ 6 Rapporter från verksamheten

Sanna informerar kring nästa veckas förhandling gällande Migrationsverkets öppettider.

Sanna redogör från förra partsforum mellan HR och ATO där det diskuterades syfte och mål med vad som ska tas upp. Sakfrågor ser vi som viktiga att lyfta där. Vi är inte överens vad vi anser är partsfrågor. Möte sker 1 gång i månaden.

ATO är kallad till halvdags möte med VL den 16 maj.

Sanna informerar att två ansökningar om omställningsmedel har inkommit och möte sker imorgon.



Sanna och Christer informerar från förhandlingen gällande delning av id-enheten som avslutades i oenighet och vi har överlämnat det vidare till vår ombudsman.

Sektionsrapporter

Väst: Förvaret fortsatta problem. En ny enhet med förlängningsärenden. GD har varit på besök i fredags.

Syd: inget särskilt. GD besöker Malmö på fredag.

Nord: Nästa vecka har vi regional Arbetsmiljödag i tre pass. GD kommer besöka både Sundbyberg och Boden.

§ 7 Arbetsmiljö

Styrelsen diskuterar aktuella frågor.

Natalie informerar kring de utbildningar som ska hållas för skyddsombuden och vad innehållet är. Åtta tillfällen gällande skyddsombudets roll på två timmar är inlagda i Migrationsakademin. Fler tillfällen kommer även läggas in till hösten.

Även den fysiska grundutbildningen för nya skyddsombud och chefer som Fransisco och Maria ska hålla i ligger inlagd i Migrationsakademin.

Otydliga rutiner för verkets ID-granskare, det finns ett 30 tal. Frågan är anmäld till verks-AMK.

Natalie informerar om att arbetsgivaren kommer göra en medarbetarundersökning med samma frågor som fanns i drivkraft. Frågan kommer lyftas till verks-AMK.

Arbetsskadeanmälningar hanteras olika på sätt och ibland inte alls. Natalie kommer lyfta detta till Verks-AMK.

Vi inväntar Internrevisionens rapport gällande pulver incidenten i Norrköping.

Natalie har deltagit i en workshop, grundutbildning inom förvar och en arbetsgrupp ska bildas. Det ser olika ut på våra förvar.

Sanna informerar kring Hållbart arbetsliv, ett utkast till program är utskickat inför förbundsstämman och alla har möjlighet att skicka in synpunkter.

Catharina informerar kring arbetet med uppdateringen av skyddsombudsinstruktionen och styrelsen diskuterar kort vad som ska läggas till. Inom kort kommer underlaget skickas ut för påseende. Möte med HSO inom kort där ATO kommer informera om arbetet.

Kort genomgång av vår allas egen arbetsmiljö.

§ 8 Ekonomi

Catharina redogör för ekonomin som är fortsatt god.



Kort genomgång av det uppdaterade ekonomiska årshjul som tidigare är utskickat. Styrelsen fastställer årshjulet.

Styrelsen diskuterar kring avtackning av GD. Ett förslag kom upp gällande bidrag till STs solidaritetsfond. Styrelsen beslutar att inte avtacka GD genom att bidra till STs solidaritetsfond. Styrelsen avtackar GD i samband med lunchen idag och lämnar över en påse med ST give-aways istället.

§ 9 Värkning

Kort genomgång av aktuella medlemssiffror utifrån utskickat underlag.

Värkningsplanen är påbörjad. Magnus, Anna och Catharina kollar på ett förslag till majmötet.

§ 10 Övriga frågor

Magnus informerar kring augusti mötet och vi kommer börja med lunch. Upphämtning av de som reser med tåg och flyg planeras. Vi återkommer till planeringen på juni mötet.

§ 11 Nästa möte

30/5-31/5 i Norrköping

§ 12 Mötets avslutande med reflektion

Sanna tackar alla för deltagandet och avslutar mötet.

Sanna Norblad
Ordförande

Catharina Backelund
Sekreterare